
Protokół VIII 

VIII Sesja w dniu 17 grudnia 2024 

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:25 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 13 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad - po wykazaniu druków autopoprawek 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

3. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 



- Radny Jan Golec – zapytał o postępy w sprawie przejęcia własności drogi ul. Wrzosowa w Dębowcu, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – sprawa jest w trakcie realizacji, spływają oświadczenia od 

współwłaścicieli działek, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o obowiązujący limit odpadów 

budowlanych oddawanych do PSZOK-u, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – limit wynosi 1 m3 odpadów na złożoną deklarację, 

- Radny Jan Golec – poprosił o zainstalowanie osłony nad nową tablicą ogłoszeń na ul. Skoczowskiej 

w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – zostanie zrealizowane, 

- Radny Jan Golec – zapytał o zainstalowanie pojemników z woreczkami na odchody zwierząt w 

centrum Dębowca, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – tematem może zająć się Komisja Budżetu, 

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał o pielęgnację drzewostanu wzdłuż ul. Dworskiej w Kostkowicach 

oraz ul. Kościelnej w Ogrodzonej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – wniosek do powiatu zostanie ponowiony w nowym roku 

budżetowym, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o informacje w sprawie bankomatu w miejscowości Dębowiec, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – trwają rozmowy z bankiem w sprawie umieszczenia 

bankomatu  w miejscu dotychczasowego, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – dodał, że jest możliwość 

pobrania gotówki w sklepie spożywczym w centrum Dębowca, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – potwierdził powyższą informację, 

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał o sprawę barier dźwiękochłonnych w miejscowości Gumna 

wzdłuż drogi S-52, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – odpowiedź GDDKiA w sprawie dodania barier jest 

negatywna, 

- Radny Tomasz Kubicius - (Ad Vocem) – poprosił o przesłanie pisma do wiadomości Rady. 

  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na 

lata 2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 



NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały razem z przedstawioną autopoprawką, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o szczegóły dot. niewykorzystanych 

środków na dotacje w zakresie wymiany źródeł ciepła, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – wszystkie złożone wnioski o dotację zostały rozliczone i 

wypłacone, jest to pozostała niewykorzystana kwota z powodu braku zainteresowanych, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o powód zwiększenia wydatków na 

zadaniu budowa kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Bażanowickiej w Ogrodzonej, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – zwiększenie dot. opłaty za usługę nadzoru – przeniesienie 

kosztów z 2025 roku na 2024. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na 

lata 2025-2028 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o kwotę dotacji na realizację inwestycji 

w 2025 roku, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła planowane źródła na realizację zadań, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o podstawę planowania inwestycji i źródeł ich finansowania, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – odpowiedziała, że na część inwestycji są już pozyskane środki 

zewnętrzne, 

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał o plany przebudowy budynku Przedszkola Publicznego w 

Dębowcu, 



- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – projekt przebudowy jest wykonany, w razie jakiejkolwiek 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych wnioski będą składane, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o osobę zajmującą się w urzędzie pozyskiwaniem 

funduszy zewnętrznych, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – pracownik referatu zajmuje się śledzeniem i aplikowaniem 

funduszy zewnętrznych oraz osoba zajmująca się inwestycjami. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2025-2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka oraz Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny - omówili projekt 

uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o omówienie głównych wpływów do 

budżetu, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – odpowiedziała na zapytanie, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o skuteczność prognozowanych wpływów do 

budżetu, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka - odpowiedziała na zapytanie, 

- Radny Dariusz Parchański – poprosił o szczegóły dot. zadania modernizacja budynku LKS Iskra 

Iskrzyczyn oraz budowę kanalizacji sanitarnej w rejonie ul. Szkolnej i Polnej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – omówił szczegóły projektowania odcinka kanalizacji na ww. 

obszarze, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – odpowiedział, że zadanie dot. remontu szatni LKS Iskra 

Iskrzyczyn, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o informacje w sprawie zadania 

dofinansowania zakupu radiowozu dla Komisariatu Policji w Skoczowie oraz modernizacji ul. 

Topolowej w Kostkowicach, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – Komenda Powiatowa Policji w Cieszynie złożyła wniosek 

o dofinansowanie zakupu radiowozu dla Komisariatu Policji w Skoczowie na kwotę 50 tys. zł, w 



drodze negocjacji ustalono, że Gmina Dębowiec jest w stanie przeznaczyć 30 tys. zł z budżetu, 

modernizacja ul. Topolowej związana jest ze zmyciem nawierzchni podczas ulewnych opadów, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o zakres prac w zadaniu modernizacja 

budynku i otoczenia filii SP Ogrodzona, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – zakres prac obejmuje wykonanie projektu instalacji elektrycznej, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – zapytał o terminy związane z budową zadaszenia o stałej 

konstrukcji istniejących boisk, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – aktualne umowy zawarte były na rok 2024, podpisano aneksy z 

terminem realizacji do końca 2025 roku (filia Simoradz i Iskrzyczyn), aneks dot. filii w Ogrodzonej 

jest w trakcie przygotowywania, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zapytał o zakres aneksu do 

umowy – filia Ogrodzona,  

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak - aneks dot. zakresu zadania, tj. budowa sali gimnastycznej 

zamiast zadaszenia, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – zapytał czy zmiany (filia Simoradz, Iskrzyczyn) dot. 

budowy obiektu na całoroczny,  

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – na chwilę obecną nie, zmiany dot. tylko terminu realizacji,  

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał z czego wynika zmiana koncepcji na budowę Sali  

- filia Ogrodzona, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – zmieniła się ogólna forma dofinansowań – dopuszczono zmianę 

z udowy zadaszenia na budowę obiektu całorocznego. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębowiec na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 

miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym w Bielsku- Białej na 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Waldemar Śniegoń – poprosił o szczegóły dot. dofinansowania, 



- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – dofinansowanie pokrywa koszty pobytu w ośrodku osób z 

terenu Gminy Dębowiec, które same nie są w stanie pokryć kosztów wizyty, kwota jest rocznym 

ryczałtem, na podstawie wyliczeń ośrodka.  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla miasta 

Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w 

Bielsku- Białej na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego na 

realizację zadania „Prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych przemocą 

w rodzinie” w 2025 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Waldemar Śniegoń - poprosił o szczegóły dot. dofinansowania, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Łucja Stolpa – zadaniem gminy jest zapewnienie 

pomocy rodzinie, w której dochodzi do przemocy, osoby umieszczone w ośrodku mają czas na 

załatwienie spraw życiowych, 

- Radny Jan Golec – zapytał czy do ośrodka kierowane są osoby z terenu gminy, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Łucja Stolpa – w 2024 roku nie było osób 

umieszczonych w ośrodku, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał czy dofinansowanie przekazywane jest również w 

sytuacji, kiedy żaden mieszkaniec gminy nie został umieszczony w ośrodku, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Łucja Stolpa – dofinansowanie pokrywa również 

koszty bieżącego i stałego funkcjonowania ośrodka, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zapytał, gdzie można zgłaszać 

przemoc w rodzinie, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Łucja Stolpa – Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej jest takim miejscem, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o procedurę zgłaszania przemocy w rodzinie, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Łucja Stolpa – zgłoszenie można złożyć w każdy 

sposób – telefonicznie, osobiście, rozpoczynana jest procedura uruchomienia niebieskiej karty, 



powołany został w gminie zespół do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie, każde zgłoszenie 

jest sprawdzane. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację 

zadania „Prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie” w 

2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, celem 

dofinansowania transportu zbiorowego w 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Radny Jan Golec – zapytał, czy kwota wskazana przez Powiat jest ostateczna i obowiązkowa, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – istnieje możliwość negocjacji kwoty, 

- Radny Jan Golec – zapytał o zakres transportu zbiorowego, czy dotyczy wszystkich korzystających 

czy wybranej grupy np. młodzieży szkolnej, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – dofinansowanie dot. wszystkich użytkowników w całym 

roku kalendarzowym, chodzi o zapewnienie ciągłości kursów autobusów. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, celem 

dofinansowania transportu zbiorowego w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 



NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 1125 i 512/20, położonych w 

gminie Dębowiec, w obrębie Ogrodzona 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Marek Iskrzycki – zapytał o powód zmiany planu 

zagospodarowania, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – obecne zapisy planu ograniczają dalsze prowadzenie 

dotychczasowej działalności przez wnioskującego,  

- Radny Tomasz Kubicius – zapytał, czy zmiany zapisów nie spowodują nadmiernego 

wykorzystywania terenów, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – doprecyzowanie zapisów zakresu działalności znajdzie się w 

planie zagospodarowania, przedsiębiorca musi uzyskać odpowiednie pozwolenia,   

- Wójt Gminy Tomasz Branny - (Ad Vocem) – przedsiębiorcy prowadzącemu obecnie działalność 

kończy się ważność pozwoleń, aby uzyskać nowe, potrzebna jest zmiana zapisów w planie 

zagospodarowania, nie zwiększa zakresu ani ilości dotychczasowej działalności, 

- Radny Tomasz Kubicius – czy zapisy w planie mogą ograniczyć nadmierne wykorzystanie terenu, 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – precyzyjne ograniczenia mogą zostać uregulowane w zmianie 

planu zagospodarowania przestrzennego, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał czy mieszkańcy wsi Ogrodzona nie sprzeciwiają 

się obecnie prowadzonej działalności, 

- Radny Krzysztof Glajc – prowadzona działalność sortowni odpadów zlokalizowana jest na terenie 

inwestycyjnym, zgodnie z przepisami, jest to akceptowane przez mieszkańców sołectwa, 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 1125 i 512/20, położonych w gminie Dębowiec, w 

obrębie Ogrodzona 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  



12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 20/III/2024 Rady Gminy Dębowiec z dnia 25 

czerwca 2024 r.  w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania i sposobu jej rozliczania 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 20/III/2024 Rady Gminy Dębowiec z dnia 25 

czerwca 2024 r.  w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania i sposobu jej rozliczania 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

13. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2025 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu – 

projektu uchwały, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o informację, kto może skorzystać w 

dotacji, 

- Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek – odczytała i omówiła katalog podmiotów. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sonia Mojeścik-Soczewica – omówiła projekt 

uchwały wraz z autopoprawką, przekazała pozytywną opinię Komisji Skarg – projektu uchwały wraz 

z autopoprawką, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o dostępne informacje na powyższy temat z innych gmin, 

- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sonia Mojeścik-Soczewica – w toku 

rozpatrywania skargi ustalono, że na życzenie Skarżącego skarga została skierowana do rozpatrzenia 

Radzie Gminy, 

- Radny Tomasz Kubicius – czy analizowano zasadność wniosku Skarżącego w sprawie utworzenia na 

stronie BIP urzędu rejestru wniosków o udostępnienie informacji publicznej, czy można go utworzyć 

fakultatywnie, 

- Radca Prawny Andrzej Bubnicki – istotne jest, że odpowiedź na wniosek została udzielona, katalog 

informacji udostępnianych na stronie BIP określa ustawa oraz rozporządzenie, nie ma obowiązku 

prowadzenia takiego rejestru na stronie BIP, wprowadzenie go, nie wypełniałoby celu ustawy tj. 

udostępnianie informacji publicznej następuje w sposób i w formie zgodny z wnioskiem (…), 

powstaje kwestia ochrony danych osobowych wnioskującego, co miałby zawierać taki rejestr, 

- Radny Tomasz Kubicius - (Ad Vocem) – czy analizowano tworzenie omawianego rejestru wniosków 

w innych samorządach, 

- Radca Prawny Andrzej Bubnicki – nie analizowano. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Dębowiec z 

autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

15. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 



Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny: 

- trwają kontrole wywozu ścieków z nieruchomości, 

- podpisano umowy na remont dróg ul. Samlowiec w Kostkowicach oraz ul. Golina w Iskrzyczynie, 

trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w Gumnach oraz Bażanowickiej w 

Ogrodzonej, 

- ogłoszono przetarg na dostosowanie budynku Urzędu Gminy dla potrzeb osób niepełnosprawnych, 

- ogłoszono przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej na ul. Sosnowej i Wiejskiej w Iskrzyczynie, 

- trwają prace przy budowie chodnika dla pieszych wzdłuż ul. Głównej w Simoradzu, 

- złożono wniosek do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na modernizację i 

wyposażenie obu budynków Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Turystyki (remont i wyposażenie), 

- przygotowywany jest wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie budowy kanalizacji 

sanitarnej w Iskrzyczynie oraz osiedle w Gumnach, 

  

16. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 26 listopada 2024r. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 26 listopada 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, 

Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, 

Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Burawa, Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

17. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Jan Golec – poprosił o wyjaśnienie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w 

zakresie dopuszczenia budowy farm fotowoltaicznych (uchwała Rady Gminy z dnia 26.11.2024r.), 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego 

umożliwią w trzech lokalizacjach powiększenie zakresu instalacji farm fotowoltaicznych, decyzja o 

umieszczeniu farmy należy do właściciela działki, zmiany w planie uchwalone zostały na wniosek 

osób zainteresowanych, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – czy informacje o konsultacjach były zamieszczane do 

publicznej wiadomości, 

- Wójt Gminy Tomasz Branny - (Ad Vocem) – konsultacje społeczne odbyły się zgodnie z zapisami 

ustawy,  

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki – procedura uchwalania planu zagospodarowania 

przestrzennego zakłada: po przyjęciu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego (marzec 2024r.) opublikowane zostało pierwsze ogłoszenie o 

przystąpieniu do zmiany planu (kwiecień 2024r.), następnie trwały uzgodnienia między urzędami, 

gotowy projekt zmian udostępniony był w terminie od 04.10.-04.11.2024r., ogłoszenie zamieszczone 



jest na stronie BIP urzędu oraz na stronie internetowej urzędu w aktualnościach, ogłoszenie pojawiło 

się w prasie na terenie powiatu cieszyńskiego,  

- Radny Krzysztof Glajc – poprosił o zawnioskowanie w PZDP w Cieszynie o załatanie ubytku w 

drodze na skrzyżowaniu ul. Kościelnej oraz Zacisze w Ogrodzonej, 

- Radny Waldemar Śniegoń – przypomniał o sprawie połączenia drogowego miejscowości Dębowiec i 

Rudnik, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – temat został omówiony z Wójtem Gminy Hażlach, 

czekamy na informację zwrotna, 

- Radna Barbara Sławińska – zaprosiła na obchody 60-lecia Szkoły Podstawowej w Iskrzyczynie, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – złożył życzenia z okazji świąt oraz Nowego Roku. 

  

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 


